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                                                                                         Nødebo, den 10. oktober 2013 
 
 
 

Referat af ordinær generalforsamling  
mandag den 30. september 2013 kl. 1900 på Nødebo Kro, Søværelset 

 
 
 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent. 

2. Formandens beretning. 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab for 2012. 

4. Fremlæggelse af budget for 2014 samt status for nuværende.                                     

Herunder vedtagelse af påkravsgebyr kr. 350,-. 

5. Forslag fra Katrine Nielsen, Gyvelvej 19: 

”Retningslinjer for fællesarealerne: 

Der bør nedskrives hvilke retningslinjer der gælder for fællesarealerne.   Der er på 

nuværende tidspunkt flere beboere tæt ved fællesarealerne, som er bekymrede for 

den proces der pt. er i gang ifm. fældning af træer, samt de blandede incitamenter 

der ligger til grund herfor.” 

6. Valg til bestyrelsen.                                                                                                        

På valg er:  

Formand Viggo Lærkenæs, modtager genvalg.   

Bestyrelsesmedlem Morten Strand, modtager genvalg. 

2. suppleant Jakob Steensen, modtager genvalg. 

Revisor Per Andersson, modtager genvalg. 

Revisorsuppleant, emne modtages. 

7. Eventuelt. 
 
 
 
Ad. 1.   Valgt blev Henning Jørgensen, der herefter konstaterede at generalforsamlingen var 
lovligt varslet.  
27 fremmødte, heraf 23 stemmeberettigede grundejere. Ingen fuldmagter medbragt. 
 
Ad. 2.   Der har været nabostridigheder grundet høje træer. Naboerne opfordres til at tale 
sammen. Lamper og stier er blevet klippet fri for bevoksning. Hus er brændt på Gyvelvej. 
Beretningen enstemmigt godkendt. 
 
Ad. 3.   Kasseren fremlagde regnskabet.  
Fortsat stigende eludgifter til vejbelysningen. 
Forslag fra Per Andersson om slukning af lyset om sommeren, udskiftning af pærer til LED 
type, privat vedligeholdelse mv.  
Kræver at lamperne frikøbes, hvilket vil beløbe sig til 70.000 kr. De penge har vi ikke. 
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